
Protokół Nr 40/2021

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 1l sierpnia 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

l . Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Radny - Antoni Dolny;
3. Radny - Tobiasz Swiniarski;
3. Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
4. Sołtys Sołectwa Skarpa - Ewa Czeszewska;
5. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
6. Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej - Dariusz Krakowiak;
7. Pracownik Zakładu Transportu i Usług - Iwona Nowakowska;
8. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
9. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz - Tumanik;
10. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Małgorzata Barabach;
11 . Interesant - R.B.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 r.
Sprawozdania z działalność ZTU i ZTG za 2020r. i I półrocze 2021r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zmian w regulaminie dostarczania wody i
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie;
Przebieg inwestycji na terenie Miasta i Gminy;
Stanowisko Komisji w sprawie pisma dot. działki nr 191/24;
Propozycje remontów dróg gminnych do dofinansowania ze środków Rządowego
Funduszu Rozwoju Dróg w edycji 2021 ;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. nadania nazwy placu;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat
oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie;

10. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu
mieszkalnego położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Wojska Polskiego 9/4;

11. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. ustalenia opłat za usługi cmentarne;
12. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. regulaminu Cmentarza Komunalnego w

Sępólnie Krajeńskim;
13. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. ustanowienia prawa służebności przejazdu i

przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie
położonej w miejscowości Sępólno Krajeńskie przy ulicy Chojnickiej;
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14. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. ustaiiowienia prawa słriżebności przesyłu na
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie położonej w
miej scowości Niechorz;

15. Opinia w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie
działek m 198/6 oraz 198./37 w celu poszerzenia drogi gminnej działka nr 197 obręb
Piaseczno;

16. Stanowisko w sprawie wystosowania listu intencyjnego stanowiącego deklarację Rady
Miejskiej o zaliczeniu odcinka drogi do dróg publicznych;

17. Opinia w sprawie wniosku o dofinansowanie kosztów naprawy sieci kanalizacji
deszczowej w Skarpie;

18. Opinia w sprawie wniosku o wykup lokalu użytkowego przy świetlicy wiejskiej w
Skarpie;

19. Informacja w zakresie realizacji wniosków wysuniętych na poprzednich posiedzeniach
Komisji;

20. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komis?ji;
21. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy?je;to jednogłośnie.

Ad.2. W związku z faktem, że radni otrzymali sprawozdaiiie z wykonania budżetu Gminy za I
półrocze 2020r. już wcześniej drogą elektroniczną Skarbnik Gminy przypomniała tylko
najważniejsze dane. Skarbnik Gminy poinformowała, że budżet Gminy na dzień 30 czerwca
był budżetem deficytowym, wykonano dochody na poziomie prawie 53%, a wydatki na
poziomie 42%. Wydatki maj ątkowe obejmuj4 26%, najistotniej sze to rewitalizacja i inwestycje
drogowe, a wydatki bieżące 74%.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie wykonanie budżetu Gminy za I półrocze
2021r.

Ad.3.Pani Iwona Nowakowska przedstawiła Komisji sprawozdanie z działalności ZTiU za
2020r. i I półrocze 2021r.

Komisja przyjęła przedstawione sprawozdanie do wiadomości.

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej przedstawił Komisji sprawozdanie z działalności ZGK
za 2020r. i I półrocze 2021 r.
Pan Szwarc poinformował, że podczas prac wodociągowych ZGK rozebrało chodnik w
Dziechowie. Prezes ZGK powiedział, że chodnik zostanie naprawiony. PanTomas zwrócił się
do prezesa, aby spółka szybciej porządkowała teren po przeprowadzanych inwestycjach
ziemnych. Pan Kąkol zapytał, czy %dą odnawiane elewacje gminnych budynków znaj dujących
się w obrębie rewitalizacji. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
odpowiedział, że będzie to zależało od tego, czy zostaną wygospodarowane środki na ten cel.
Pan Kąkol zwrócił się do Prezesa ZGK, aby pracownicy przy wywozie pojemników posprzątali
odpady, które z nich wypadły.

Komisja przy3e;ła przedstawione sprawozdanie do wiadomości.
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Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie. Nadmienii że zaproponowane zmiany wynikają
z konieczności dostosowania regulaminu do zmian w obowiązującym prawie.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji
informacje w zakresie przebiegu inwestycji na terenie gminy (informacja stanowi za%cznik do
niniejszego protokołu).

Pani Turek zapytała o przebieg ścieżki rowerowej na ulicy Wyspiańskiego. Kierownik Referatu
Irg odpowiedziała, że wyrażono zg,ode2 na przesunięcie tej ścieżki, obecnie zadanie jest na liście
rezerwowej. Pan Tomas zapytał o stopień zaawansowania prac związanych ze zmianą planu
zagospodarowania przestrzennego na ulicy Chojnickiej. Kierownik Referatu Irg
odpowiedziała, że obecnie wystąpiono do sanepidu o umożliwienie odstępstwa od zachowania
odległości 50m. od istniejącego przy ulicy cmentarza do miejsca prowadzenia działalności
gastronomicznej i mieszkaniowej, która zamierza rozpocząć inwestor. Obecnie trwa
oczekiwanie na odpowiedź. W tej sprawie jest również prowadzona korespondencja z
inwestorem. Pan Szwarc zapytał o inwestycję terenu rekreacyjnego w Dziechowie. Kierownik
Referatu Irg odpowiedziała, że obecnie jest prowadzona procedura związana z PSZOK - iem,
w następnej kolejności %dzie prowadzona sprawa Dziechowa.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.6. Pan R.B. powiedział, że jest dzierżawcą gospodarstwa rolnego od 2002r., jeśli dzierżawa
trwa więcej niż 10 lat, to istnieje prawo pierwokupu. Nadmienil że działka nr 191/24, którą
chciałby wykupić stanowi częsc integralna gospodarstwa rolnego, są na niej zlokalizowane
wszystkie budynki gospodarcze. Problemem jest fakt, że działkę oznaczono w studium
uwarunkowań jako AG, więc nie może jej nabyć w ramach pierwokupu, bo jest o innym
przeznaczeniu niż rolna. Zwrócił się o oznaczenie działki w studium jej pierwotnym
przeznaczeniem czyli charakterem rolniczym.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie sporz4dzenie planu zagospodarowania dla
działki jako terenu rolniczego.

Ad.7. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego zwróciła się do Komisji o
wytypowanie dróg do dofinansowania ich remontów ze środków Rządowego Funduszu
Rozwoju Dróg w edycji 2021. Nadmieniła, że wniosek powinien zostać złożony do końca
bieżącego miesiąca, zgłoszone mogą być drogi publiczne, te które już posiadają nawierzchnię
np. asfaltową, czy betonową. Dodała, że w przypadku remontów dróg jest łatwiej, bo nie musi
być projektanta. Na terenie miasta zasugerowała ulicę Słoneczną i Orzeszkową, na terenie
wiejskim np. drogę w kierunku wysypiska we Włościbórku i drogę Lutowo - Wiśniewa. Pan
Tomas zaproponował, aby drogi na terenie wiejskim wytypowała Komisja Rolnictwa, takie
były poprzednio ustalenia. Pan Sieg zapytał, ile można wnioskować dróg. Kierownik Referatu
Irg powiedziała, że dofinansowanie jest rzędu 50o/o i to w tym przypadku należy mieć na
uwadze. Pan Dolny, odnośnie drogi w kierunku wysypiska, powiedział, że została ona
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zniszczona podczas rekultywacji. Prezes ZGK obiecał, że droga zostaiiie naprawiona, dlaczego
teraz ma to robić gmina. Pani Turek zaproponowała ujęcie ulicy Wodnej, są tam ciągle
problemy z odwodnieniem, nawierzchnia jest fatalna. Kierownik Referatu Irg powiedziała, że
należałoby sprawdzić, czy ta droga jest publiczna.

Ostatecznie Komisja wytypowała do remontu ulicę Orzeszkową, ulicę Słoneczną, oraz ulicę
Wodną, o ile jest drogą publiczną.

Ad.8. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie nadania nazwy placu. Nadmienił, ze dotyczy to terenu przy
Osiedln Leśnym.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.9. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji pro5ekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz
odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy iiieruchomości gruntowej
stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie. Nadmienił, że dotyczy wydzierżawienia
ogródka w Radońsku, jest pozytywna opinia Rady Sołeckiej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.lO. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Wojska Polskiego 9/4, jest pozytywne opinia
Zarządu Osiedla Nr 1. Lokal zostanie sprzedany w przetargu nieograniczonym.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 1l . Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia opłat za usługi cmentarne. Nadmienił, że
dotychczasowe opłaty nie ulegają zmianie, dochodzi jedynie opłata za miej sce w kolumbarium.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 12. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie regulaminu Cmentarza Komunalnego w Sępólnie
Krajeńskim. Do regulaminu dochodzą zapisy o kolumbarium.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 13. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustanowienia prawa służebności przejazdu i przechodu na
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie położonej w miejscowości
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Sępólno Krajeńskie przy ulicy Chojnickiej. Nadmienił, że sprawa została zaopiniowana
pozytywnie przez Zarząd Osiedla Nr 2.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej
głosowania obecnych 4 członków Komisji);

uchwały (podczas

Ad. 14. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miej skiej w sprawie ustanowienia prawa służebności przesyłu na nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie położonej w miejscowości Niechorz.
Nadmienił, że sprawa została zaopiniowana pozytywnie przez tamtejszą radę sołecką.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej
głosowania obecnych 4 członków Komisji);

uchwały (podczas

Ad. 15. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie działek nr l 98/6
oraz 1 98/37 w celu poszerzenia drogi gminnej działka nr 197 obręb Piaseczno.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej
głosowania obecnych 4 członków Komisji);

uchwały (podczas

Ad. 16. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
deklaracji Rady Miejskiej w sprawie zobowiązania się do podjęcia działań zmierzających do
projektowanej drogi na działce nr 514/1 obręb geodezyjny 0004 w Sępólnie Krajeńskim do
kategorii dróg gminnych. Nadmienił, że dotyczy to drogi w okolicy Ronda Kazimierza
Wielkiego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej deklaracji.

Ad. 17. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji wniosek
Sołtysa Sołectwa Skarpa w sprawie prośby o dofinansowanie kosztów naprawy sieci kanalizacji
deszczowej w Skarpie (wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Nadmienił, że
Komisja Budżetu opowiedziała się jednogłośnie za opracowaniem dokumentacji na realizację
tego zadania. Pan Dolny poinformował, że przy odbudowie drenarki każdy blok dofinansował
po około 2tys.zł. do nitki, która jest po prawej stronie. Okazało się, że blok po prawej stronie
został postawiony na drenarce, dlatego było ustalone z mieszkańcami i sołectwem, aby nitkę
pociągnąć bokiem drogi gminnej i wpiąć pozostałe bloki. Pracę koparką wykonałby podmiot,
który taką pracę wykonuje dla ZGK. Dodał, że obecnie nie ma tam żadnych map. Pani
Czeszewska powiedziała, że dzwoniła do Agencji Nieruchomości Rolnych, rzeczywiście
dokumentacja została spalona. Pan Dolny dodał, że teraz trzeba dokończyć prace, tak aby reszta
mieszkańców nie była niezadowolona. Pani Czeszewska powiedziała, że obecnie przy większej
ulewie mieszkańców zalewa na kilkadziesiąt centymetrów. Nie ma dokumentacji i nie
wiadomo, gdzie dokładnie drenarka została uszkodzona przez ZGK. Pan Sieg powiedział, że
na pewno systemem gospodarczym wykoiianie byłoby o wiele tańsze, ale nie można tego robić
bez dokumentacji. Pan Dolny stwierdził, że jest dokumentacja. Pan Tomas powiedział, że nie
są dokumentacją zarysowana kartka. Pan Tomas zapytał, czy jest pisemne uzgodnienie z
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drogami o włączenie deszczówki w ich teren. Paii Dolny odpowiedział, że właściciel drogi
wyraził zgodę na miejscu. Pan Tomas odnośnie ceny robocizny powiedzial że zwrócił się z
zapytaniem do Zakładu Transportu i Usług. Uzyskał odpowiedź, że koszt wykopu liniowego o
długości około 1 50m. to 3.600zł. netto, zwrócił się o do%czenie odpowiedzi ZTiU do protokołu.
Pan Sieg stwierdził, że nie można obecnie mówić o wykonaniu bez odpowiedniej dokumentacji.
Pan Dolny stwierdził, że poprzednie uzgodnienia były inne, sprawa dokumentacji wychodzi
dopiero na Komisji. Pani Czeszewska stwierdziła, że mieszkańców interesuje przede
wszystkim to, aby sprawa była jak najszybciej załatwiona. Nadmieniła, ze w tej sprawie był już
składany wniosek do projektu budżetu gminy na ten rok, nie dostała odpowiedzi. Pan Lesinski
podkreślił, że gmina chce pomóc, ale prace muszą być oparte na odpowiedniej dokumentacji.

Ostatecznie Komisja opowiedziała się jednogłośnie za sporządzeniem koniecznej dokumentacji
iia prace drenarskie w Skarpie.

Kierownik Referatu Irg nadmieniła, że wykonanie samej dokumentacji może potrwać kilka
miesięcy.

Ad. 18. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji wniosek
Sołtysa i Rady Sołeckiej w Skarpie w sprawie wykupu lokalu użytkowego przy świetlicy
wiejskiej w Skarpie (wniosek stanowi za%cznik do niniejszego protokołu). Pani Czeszewska w
związku z argumentami za wykupem lokalu, zawartymi we wniosku o wykup, zapytała jakie
członkowie Komisji mają własne argumenty, świadczące o tym , że wykup nie jest z korzyścią
dla gminy. Zaznaczyła, że ustawa o samorządzie gminnym staiiowi, iż nie można działać na
niekorzyść gminy. Pan Sieg powiedział, że wg metrażu zakłada, iż ewentualny wykup
wyniósłby 70 - 80tys.zł., adaptacja lokalu może kosztować tyle samo. Czy obecna świetlica
jest za mała? Były niedawno ponowne wybory sołtysów, mieszkańców było niewiele, jest
opinia byłej sołtys Niechorzą że mieszkańcy coraz rzadziej korzystają ze świetlic. Pani
Czeszewska jeszcze raz zwróciła się o wskazanie, jaJ niekorzyścią dla gminy byłby wykup
tego lokalu. Wprawdzie były poniesione jakieś koszty, ale zwróciłyby si«ę z biegiem czasu. Pan
Sieg stwierdził, że obecnie przeszkodą w wykupie lokalu jest brak środków w budżecie,
obecnie należy wybierać priorytety, nie jest tu zła wola. Pan Tomas zapytał o dochody z
wynajmu świetlicy. Pani Czeszewska odpowiedziała, że koszt jednego wynajęcia to l 36zł. Pan
Tomas stwierdził, że w taki razie do budżetu gminy wpłacono z tego tytułu 600-700zł. Pan
Dolny powiedział, że społeczność wiejska oczekuje na rozwój małej kultury, dlatego też
oczekuje tego lokum. Ponadto obecnie jest bardzo niebezpiecznie, kocioł grzewczy jest
wewnątrz. Odnośnie budżetu powiedział, że w mieście iia inwestycje zaciąga się kredyty, tutaj
nawet nie byłoby trzeba, bo budżet gn'iiiiy w ubiegłym roku otrzymał 2mln.400tys.zł.
dodatkowo od państwa i nie znalazło się 30tys.zł. do wykupu.

Komisja opowiedziała się niejednogłośnie negatywnie za wykupem lokalu przy świetlicy
wiejskiej w Skarpie (,,3 głosy ,przeciwne", przy 2 głosach ,,wstrzymu.jących się").

Ad.l9. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej oraz Kierownik Referatu Inwestycji i
Rozwoju Gospodarczego przedstawili informację z realizacji wniosków wysuniętych na
poprzednich posiedzeniach Komisji.
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- Doprowadzić do wyprostowania granicy działek położonych przy ulicach Reja i Prusa -
Kierownik Referatu Irg poinformowała, że nie można tam zmienić granic ze względu na
istniejący plan zagospodarowania przestrzennego;

- Naprawić nawierzchnię ulicy Komierowskiej (20m od skrzyżowania z ulicą Młyńską)
uszkodzoną w trakcie prowadzonych prac - Kierownik Referatu Grk powiedzial że naprawa
zostanie zrealizowana;

- Zdemontować bramę i płot przy jeziorze obok byłego ośrodka wypoczynkowego - Kierownik
Referatu Gkr poinformował, że zlecenie wykona Zakład Transportu i Usług;

- Desygnować pracowników gospodarczych do innych prac niż np. usuwanie chwastów z
kamyszków przy ulicy Chojnickiej. Te chwasty można usunąć chemicznie, a pracownicy mogą
wykonywać inne zadania - Kierownik Referatu Gkr powiedział, że zrobiono oprysk,
pracownicy zostali skierowani do innych prac. Pan Szwarc potwierdził, że jest korzystna
zmiana w tym zakresie;

- Dokończyć odcinek nawierzchni od sklepu rybnego w górę, obecnie nikt tam nie może
wjechać ani wyjechać - Pan Kąkol poinformował, że wniosek został zrealizowany;

- Sukcesywnie zamiatać piasek na Osiedlu Jana Pawła II - Kierownik Referatu Gkr
poinformowal że skierowano w to miejsce pracowników gospodarczych;

- Sukcesywnie wykaszać trawę przy punktach z ławeczkami nad jeziorem - Kierownik Referatu
Gkr poinformował, że to zadanie wykonują pracownicy Zakładu Transportu i Usług;

- Usunąć zapadnięcie na ulicy Nowy Rynek po awarii kanalizacji - Kierownik Referatu Irg
poinformowała, że zapadnięcie zostanie usunięte do 15 września;

Kierownik Referatu Gkr poinformował ponadto, że zostaną ustawione słupki przy posesji
osoby niepełnosprawnej przy ulicy Krzyżowej.

Ad.20. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Ad.2 1. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Kąkol zasygnalizował, że na ulicy Średniej i Studziennej znaki drogowe są ustawiane na
środku wąskich chodników. Zaproponował, aby np. znaki ustawić pod %tem. Kierownik
Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego powiedziała, że zwróci na to uwagę podczas
rady budowy;

- Pan Gustyn zasugerował, aby rozważyc umieszczenie tabliczki ,nie dotyczy parkingu? na
znaku zakazu znajdującym się w pobliżu kostnicy oraz rozważyć również możliwość
ustawienia znaku ,ustąp pierwszeństwa przejazdu" zamiast znaku ,,stop? znajdującego się
również w pobliżu kostnicy, co pozwoli na zwiększenie płynności ruchu drogowego;
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- Pan Cmstyn zwrócił się, aby wystąpić do Wód Polskich o prawidłowe regulowanie poziomu
wody na Jeziorze Sępoleńskim, szczególnie w okresie letnim, gdyż ogranicza to tarło ryb i
powoduje przyduchę;

- Paii %kol poinformował, że w weekendy na molo zjeżdża się samochodami młodzież, są
urządzane wyścigi. Zasugerował, aby w związku z tym wstawić próg zwalniający na odcinku
od mola do ulicy Jeziornej Przypomniał także o ustawieniu tam lampy, bo jest ciemno. Pan
Sieg zasugerował również, aby sprawą wyścigów zainteresować policję;

- Pan Szwarc zwrócił się o przyspieszenie ułożenia polbruku przy świetlicy wiejskiej w
Dziechowie;

- Pan Szwarc zapytał się o rozwóz kruszywa. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i
Rolnictwa poinformował, że na zgłoszenie sołtysa do merytorycznego pracownika urzędu
Zakład Transportu i Usług dostarczy kruszywo;

- Pani Miczko zwróciła się, aby doprowadzić do prawidłowego funkcjonowania tężni;

- Pani Miczko zwróciła się także o sukcesywne wykaszanie skarpy przy ulicy Podgórnej ;

- Pani Miczko zasygnalizowała również konieczność sukcesywnego sprzątania grobów
żołnierzy na cmentarzu parafialnym;

- Pan Sieg zwrócił się o ustawienie 1- 2 lamp przy ulicy Nałkowskiej;

- Pan Dolny zapytał, kiedy Prezes Zakładu Transportu i Usług dowiezie brakujące płytki z
odzysku do Skarpy. Nie zostało dowiezionych 135 sztuk. Pan Sieg powiedział, że z tym
pytaniem radny mógł się zwrócić do Prezesa wczoraj, kiedy był na posiedzeniu Komisji.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.
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Przewodniczący Komisjiniczący
+bert -!€iiRobert Sieg

??

p&tokołował : L/

IX

//

8


